
 

 

Referat forældremøde/grupperådsmøde, Kastrup Søspejder, onsdag d. 21. februar 2024 

 

Tilstede: 

Forældre Nina (Marius, spejder) 

Forældre Kristian (Anker, spejder) 

Poul-Henrik (kasser) 

Christian (fra Divisionen) 

Rikke (revisor) 

Line (forældrerep.) 

Kåre (søkyndig) 

Peter (formand)  

Nanna (spejderrep.) 

Magdalena (spejderrep.) 

Gerhard (leder)  

Bjarne (leder)  

Henny (leder) 

Natalie (leder) 

 

Valg af dirigent og referent: 

Line referent, Henny dirigent 

Beretning fra bestyrelsen: 

Udviklingsplan:  

Der har været målsætning om at sikre en større ledergruppe (3-4 pr. gren). Dette er indfriet. Der er 

opmærksomhed på at det er en stor del forældre hvilket er lidt skrøbeligt. 

Målsætningen om at sikre at spejdere fortsætter som seniorer er også indfriet. Der er en målsætning og 

forhgåbning om at dette kan sikre fremtidige ledere. 

Fordeling af spejdere i grenene: 

Ca. 21 ulve, 11 juniorer, 24 spejdere, 7 seniorer, 12 ledere og 2 faste forældrehjælpere. 

Der er fortsat venteliste, men ikke så stor venteliste som tidligere, så vi skal være opmærksomme på at vi 

fremtidigt skal ud at ”reklamere” for at få nye medlemmer. 

Overvejelser om at oprette mikro-gren.   

Der er ikke sket yderligere ift. udskiftning af bådene og indkøb af nye både. Kontingentstigningen fra 2023 

medfører KASØ er gået i gang med at spare op til når der kommer mulighed for nye både (der er projekt i 

DSS vedr. køb af nye både til søspejdere). 

Der er bevidsthed om at havnens eksistens ikke nødvendigvis er sikker i fremtiden. KASØ følger med i 

planerne.  

Årsregnskab: 

Gennemgået og godkendt. 

Budget til godkendelse: 

Gennemgået og godkendt. 



 

 

 

Vedtagelse af kontingent: 

Nuværende kontingent bibeholdes. Kontingentstigningen fra 2023 (100 kr./kvartal) er tiltænkt opsparing til 

nye både. 

Indkomne forslag: 

Ingen indkomne forslag. 

Vedtagelse af udviklingsplan:  

Aktuel udviklingsplan fortætter. 

Valg til bestyrelsen, herunder antal pladser i bestyrelsen: 

Peter, Bjarne, Gerhard, Kaare, Henny, Line, Magdalena, Nanna, Tobias og Allan er på valg (eneste der ikke er 

på valg er Poul-Henrik). Alle ønsker genopstilling og er valgt. 

Valg til revisor: Rikke genopstiller og er valgt. 

Valg til divisionsråd: Der skal være 5 opstillere (krav over 15 år for at være stemmeberettiget). Årligt møde er 

d. 3.4.2024. Valgt: Poul-Henrik, Nanna, Magdalena, Henny,  Bjarne. 

Valg til korpsråd: Der skal være 2 opstillere. Foregår en gang årligt på Hotel Legoland 15-17/11. Valgt: 

Magdalena og Nanna. Hvis Magdalena og Nanna ikke kan deltage kan andre fra bestyrelsen deltage. 

Eventuelt: 

Sølandslejr:  

Dialog om betaling til udgift for ledere. Bestyrelsen tager beslutning om dette.  

Christian fra Divisionen siger bestyrelse og ledere tak for indsatsen i arbejde i gruppen.  

Christian gør opmærksom på Amager Divisions inspirationsdag d. 9. marts for ledere og bestyrelse. 


